

■ 一次性使用精密过滤输液器 Disposable precision infusion set



1 精密过滤 Precision filter

精密过滤器能过滤掉直径 $\geq 5\mu\text{m}$ 的不溶性微粒，滤除率 $> 95\%$ ，当药液达到精密过滤装置时，不溶性微粒被截留，有效的阻止了药液中不溶性微粒进入血液，对人体产生危害。

Precision filter can filter diameter $\geq 5\mu\text{m}$ insoluble particles, the filtering efficiency is $> 95\%$, when the solution arrive the filter, the insoluble particles trapped, to stop them enter into blood and harm human body.

2 自动止液 Auto stop liquid

药物在输液结束时，能够在过滤器以下及时自动止液，延迟回血，从而让患者真正的安心，减少护士工作压力。

When infusion is finished, the solution below the filter can auto stop, delay blood return, to ensure patients really feel at ease, reduce the work pressure of nurses.

3 自动排气 Auto vent

能将过滤器上导管中的气体经由过滤器自动排出，防止气体进入患者血管，减少传统式的排气步骤。

The gas through the filter can be automatically discharged through the filter to prevent gas from entering into patient's blood vessels, reduce the traditional exhaust operation.

⊕ 细节展示 / Details description

